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PROTOKÓŁ Nr XXXIV.2017 

przebiegu Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

która odbyła się w dniu 19 czerwca 2017 r. 
 

Otwarcie Sesji 

 

Sesja odbyła się w sali  obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41, 

początek godzina  14.00. 

Sesję otworzył i jej przewodniczył Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Jerzy 

Szczepski. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność 

wymaganego qworum. 

Na sali znajduje się 12 radnych, na stan Rady 15 radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy na wstępie przywitał przybyłych: Panią Urszulę Podgajną Kierownika 

Biura Ochrony Środowiska, Pana Marka Dudę z Pomorskiej Grupy Consultingowej z Bydgoszczy, Panią 

Lidię Gryko Z-cę Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych, Pana Ryszarda Huczka Z-cę 

Dyrektora Komunalnego Zakładu Komunalnego w Zielonej Górze ds. inwestycji, Pana Leszka Klima 

Dyrektora KZG, Pana Jana Rusaka Komendanta Gminnego OSP, Przewodniczącego Zarządu Mariusza 

Zalewskiego, Z-cę Przewodniczącego Zarządu Sebastiana Jagiełowicza, Panią Kierownik Biura Dzielnicy 

Urszulę Zamiatała, oraz Panie  i Panów sołtysów, Panie i Panów radnych Dzielnicy. 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, który został radnym przesłany w 

zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 

 

Przewodniczący Zarządu, zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na wprowadzenie 

do porządku sześciu projektów uchwał w sprawach: 

 zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia do realizacji opracowania pn. „Plan gospodarki 

niskoemisyjnej dla miasta Zielona Góra na lata 2014-2020” – druk nr 299, 

 opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania statutu Zespołowi Edukacyjnemu nr 9 w Zielonej 

Górze – druk  nr 300, 

 opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze /Nowy Kisielin-

Rozwojowa/ – druk nr 301, 

 opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze /Łężyca-Spacerowa/ – 

druk nr 302, 

 opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości /obręb nr 0060 ul.Przylep-Zakładowa/ – druk nr 303, 

 opinii o projekcie uchwały w sprawie uzgodnienia działań ochronnych wykonywanych na potrzeby 

ochrony przyrody - druk nr 291. 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił o przegłosowanie przyjęcia do porządku obrad 

zaproponowanych projektów uchwał: 

 druk nr 299 – radni przyjęli 11 głosami, 1 osoby wyszła,  

 druk nr 300 – 11 głosami,  

 druk nr 301 – 11 głosami, 
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 druk nr 302 – 11 głosami, 

 druk nr 303 – 11 głosami, 

 druk nr 291 –11 głosami. 

. 

Ad.2 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie porządku obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami. 

Porządek obrad wraz z zaproponowanymi zmianami przyjęto 12 głosami za. 

 

 

3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej Sesji 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone 

uwagi do treści protokołu ostatniej Sesji Rady Dzielnicy. 

Sekretarz oświadczył, że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu  

Protokół   został przyjęty 12 głosami za. 

 

4. Podjęcie uchwał lub zajęcie stanowiska 

1/ 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy, powiedział że pierwszy projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla miasta Zielona Góra na lata 2016 2019 

z perspektywą na lata 2020-2023 – druk nr 296. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię  pozytywną. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są  pytania do projektu uchwały i Pana sprawozdawcy. 

 

Pan Marek Duda, dodał, że program był opracowany na przestrzeni 2 lat, uzyskał wszystkie wymagane 

prawem opinie. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński oświadczył, że w programie jest bardzo dużo niejasności, przede wszystkim 

nie został uwzględnione tematy byłej gminy. 

 

Pani Urszula Podgajna uzupełniając wypowiedź Pana Dudy, dodała że tematy byłej gminy są ujęte 

ponieważ materiały są zaczerpnięte z poprzedniego Programu Ochrony Środowiska, głównie z roku 2013, 

kiedy to gmina jeszcze była.  

 

Radny Krzysztof Wołczyński dodał, że pomiary wykonane były jedynie na ulicy Krótkiej w Zielonej Górze, 

nie był robiony na terenie całej gminy, proszę przyjechać do Łężycy jak jest zimno i sprawdzić jakie jest 

zadymienie. Więc dlaczego jest mowa , że jest wszystko w porządku. 

 

Pani Podgajna odpowiedziała, że nie mówię że wszystko jest w porządku, ale działamy na tyle na ile 

starcza nam środków. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił o przerwanie dyskusji. 
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Z-ca Przewodniczącego Zarządu dodał, że w okresie zimowym mogą być przekroczenia norm, z uwagi na 

fakt że ludzie palą „śmieciami” a to głównie z tego powodu, że nie maja środków na lepszy opał. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o 

przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 

Komisja projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt 

z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta 9 głosami przy 3 głosach wstrzymujących się – uchwała Nr XXXIV.288.2017. 

 

2/ 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy, powiedział że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości położonej w 

obrębie (0047 ul.Ochla-Wiśniowa) – druk nr 297. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną . 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są  pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o 

przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie,. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt 

z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXIV.289.2017. 

 

3/ 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy, powiedział że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa Przylep – druk nr 298. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną . 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o 

przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt 

z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXIV.290.2017. 

 

4/ 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Nowogród Bobrzański – druk nr 294. 

 

Przewodniczący Zarządu Pan Mariusz Zalewski oświadczył, że w ostatnim okresie został zakupiony nowy 

wóz bojowy dla OSP Zawada, wcześniej dla OSP Racula, teraz nowy wóz otrzyma OSP Ochla, w związku 

z tym jest możliwość udzielenia pomocy sąsiedniej gminie czyli wsparcie Nowogrodu Bobrzańskiego. 

Samochód który mamy przekazać jest z Ochli, z roku 1981. 

 

Radny Czesław Śnieżko spytał, czy samochód nie będzie kukułczym jajem dla Nowogrodu. 

 

Pan Jan Rusak odpowiedział, że na pewno nie, samochód jest zarejestrowanym, pełnosprawny a wozy 

Nowogrodu są znacznie starsze.  

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXIV.291.2017. 
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5/  

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia do realizacji opracowania pn. „Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla miasta Zielona Góra na lata 2014-2020” – druk nr 299. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną . 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. 

Radny Krzysztof Wołczyński powiedział, ze projekt nie uwzględnia dofinansowania dla osób prywatnych, 

miasto nie prowadzi polityki aby Zielona Góra nie była tylko w „zieloną” w nazwie. 

 

Kierownik Biura Ochrony Środowiska Pani Urszula Podgajna odpowiedziała, ze osoby prywatne będące 

we wspólnotach mieszkaniowych czy np. w spółdzielniach mogą się starać o dofinansowanie. 

 

Radna Sylwia Bronska spytała czy o dofinansowanie mogą wystąpić tez stowarzyszenia. 

 

Pani Podgajna odpowiedziała, że tak. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński powiedział, ze co z tego że o dofinansowanie mogą wystąpić wspólnoty 

skoro one są tylko na terenie miasta. 

 

Dyrektor KZG Leszek Klim, odpowiedział że na terenie byłej gminy jest 30 wspólnot mieszkaniowych. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt 

z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta 11 głosami przy 1 głosie wstrzymującym się – uchwała Nr XXXIV.292.2017. 

 

6/  

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  następny  projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie nadania statutu Zespołowi Edukacyjnemu nr 9 w Zielonej Górze – druk nr 300. 

Pani Lidia Gryka Z-ca Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych wyjaśniła, że projekt jest 

konsekwencją uchwały podjętej na ostatniej Sesji. Statut jest taką mała konstytucja placówki oświatowej. 

Pierwszy Statut placówki opracowuje organ prowadzący, kolejne zmiany wprowadza już Rada 

Pedagogiczna. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt 

z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXIV.293.2017 

7/ 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii, sprawie 

nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze /Nowy Kisielin-Rozwojowa/ – druk nr 301. 
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Przewodniczący Zarządu, odczytał projekt uchwały, dodał że z wnioskiem o nadanie nazwy wystąpił 

Lubuski Park Przemysłowo-Technologiczny, strefa rozwija się bardzo energicznie, jest to pierwsza droga 

w lewo przy zjeździe w stronę stacji kolejowej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXIV.294.2017. 

 

8/ 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii, sprawie 

nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze /Łężyca-Spacerowa/ – druk nr 302. 

 

Przewodniczący Zarządu, odczytał projekt uchwały, dodał że z wnioskiem o nadanie nazwy wystąpili 

mieszkańcy tej ulicy, leży ona pomiędzy ul. Polną a Odrzańską. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta  jednogłośnie – uchwała Nr XXXIV.295.2017. 

 

9/  

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości /obręb 0060 

ul. Przylep-Zakładowa/ – druk nr 303. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki 

powiedział, że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXIV.296.2017. 

 

10/ 



7 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że ostatni projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie 

uchwały w sprawie uzgodnienia działań ochronnych wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody – druk 

nr 291. 

 

Pan Artur Maj Kierownik Biura Kształtowania Zieleni, powiedział, że w ubiegłym roku został opracowany 

program prac ochronnych, aby przystąpić do prac głównie dotyczących przycięcia korony drzew, wymiany 

tabliczek na pomnikach przyrody i wykonaniu podpór, musimy uzyskać zgodę Urzędu Miasta. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński spytał czy dęby szypułkowe jakie rosną w Łężycy przy ul. Odrzańskiej są 

pomnikami przyrody. 

 

Radna Sylwia Brońska spytała, co się zmieniło w sprawie wycinki drzew przez osoby prywatne. 

 

Pan Artur Maj odpowiedział że tak, osoba taka musi uzyskać zgodę urzędu. Urząd na wykonanie oględzin 

ma 21 dni, na wydanie decyzji kolejne 14 dni. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 12 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXXIV.297.2017. 

 

 

5.Interpelacje i zapytania. 
 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos. 

 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

 

6.Sprawy różne. 

1/ 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy, powiedział, że Pan Jarosław Biernacki wystąpił z prośbą o zabranie 

głosu na dzisiejszej Sesji. 

Pan Jarosław Biernacki powiedział, że rozdał radnym odpowiedź Pana Przewodniczącego Rady Dzielnicy 

i Przewodniczącego Zarządu, w sprawie jaka zgłosił na ostatniej Sesji dotyczącej jego osoby. 

Na ostatniej Sesji Rada przegłosowała wniosek by wystąpić z apelem do Prezydenta Miasta w sprawie 

obrony jego osoby. 

 

Radny Czesław Śnieżko spytał, czy radni nie powinni być wcześniej zapoznani z treścią tego pisma. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński powiedział, że jest mu bardzo przykro, że Przewodniczący Rady i 

Przewodniczący Zarządu podpisali pismo o takiej treści. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy, wyjaśnił że w kontrakcie nie ma zapisu by Rada Dzielnicy mogła 

wchodzić w kompetencje Prezydenta i schemat organizacyjny Urzędu Miasta. Pan Biernacki może 

wystąpić do Sądu i tam dochodzić swoich spraw, ponadto radni indywidualnie mogą „bronić” Pana  

Biernackiego w sądzie. 
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Pan Jarosław Biernacki oświadczył, że nie wymagałem cudów by ktoś szedł do Prezydenta w mojej 

sprawie, myślałem tylko o zajęciu stanowiska i wsparciu mojej osoby poprzez podjęcie stosowanej 

uchwały. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński może nie znamy wszystkich szczegółów sprawy ale po raz kolejny 

powtarzam , że buta i arogancji władzy do niczego dobrego nie prowadzą. 

 

Radna Dorota Bojar powiedziała, że osobiści uważam że powinniśmy wystąpić w sprawie Pana 

Biernackiego i wskazać jego zasługi dla byłej gminy. 

 

Przewodniczący Zarządu oświadczył, że Zarząd działa kolegialnie, a sprawy personalne nie należą do 

jego kompetencji. 

 

Pan Biernacki powiedział, że zwrócił się do Rady Dzielnicy a nie Zarządu. 

 

Sołtys wsi Sucha Ireneusz Rypson spytał, kto decydował o ilości dzieci jakie które mogą jechać do ZOO. 

 

Przewodniczący Zarządu odpowiedział, że koordynatorem wycieczki jest Pani Weronika i z nią w tej 

sprawie proszę się kontaktować, bo w niektórych miejscowościach są miejsca nie wykorzystane. 

 

Radna Sylwia Brońska zwróciła się do Przewodniczącego Zarządu, czy zajmie stanowisko w tej sprawie 

Pana Biernackiego. 

 

Przewodniczący Zarządu odpowiedział, że Zarząd w tej sprawie zajął już stanowisko. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad o godz. 15.25 Wiceprzewodniczący Rady Dzielnicy zakończył 

obrady. 

 

Protokołowała                                 Sekretarz  Obrad          Wiceprzewodniczący 

                            Rady Dzielnicy  

……………                                         ………………….                                …………………… 

 Ewa  Fogiel                           Marek Karwacki           Jerzy  Szczepski 

 

 


